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Protokół Nr ORN.0012.5.1.2014 

posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 11 czerwca 2014 roku 
 

 
Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Marian Prusko. 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego – Wioletta 

Biszewska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyła Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz. 

 

Przewodniczący Komisji – Marian Prusko  

powitał przybyłych na posiedzenie komisji. Przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Olecko. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

 

Do punktu 1 – Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Olecko. 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

poinformowała, iż zmiany Statutu Gminy wynikają z wniosków zgłaszanych przez radnych. 

Omówiła proponowane zmiany. 

1. W § 2 po ust. 6 dodaje się ust. 7 i 8 w brzmieniu: 

„7. Herb i flaga mogą być używane przez organy gminy, jednostki organizacyjne 

gminy, instytucje, organizacje, osoby fizyczne i prawne oraz jednostki nie posiadające 

osobowości prawnej, wykonujące działalność o szczególnym znaczeniu dla 

mieszkańców gminy. 

8. Wykorzystanie herbu i flagi musi odbywać się w sposób zapewniający im należną 

cześć i szacunek.”; 

Zgodę na używanie herbu i flagi wyrażała Rada Miejska podejmując stosowną uchwałę. 

Wprowadzenie tego zapisu pozwoli na wykorzystywanie przez mieszkańców herbu i flagi bez 

konieczności  udzielania zgody przez Radę Miejską.  

2. W § 20 po ust. 4 dodaje się ust. 5 i ust. 6 w brzmieniu: 

„5. Organem opiniodawczym i doradczym, reprezentującym ludzi starszych może być 

Olecka Rada Seniorów. 

6. Tryb wyboru oraz zakres działania i kompetencji określa Statut Oleckiej Rady 

Seniorów uchwalany przez Radę.”. 

Zapis daje możliwość utworzenia Oleckiej Rady Seniorów, jeśli seniorzy wystąpią z takim 

wnioskiem.  

3. Po § 20 dodaje się § 20a w brzmieniu: 

„§ 20a. Rada może powoływać komisje doraźne, określając zakres ich spraw.”. 

Zapis daje możliwość powołania innych (doraźnych) komisji.  

 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk  

zapytał, czy przewidywane są sankcje w przypadku, kiedy herb zostanie wykorzystany tak, że 

nie zostanie mu zapewniona należna cześć i szacunek?  
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Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

odpowiedziała, że nie przewiduje się żadnych sankcji. 

 

Wiceprzewodniczący rady Miejskiej – Jan Grzyb 

przypomniał, iż zapis dotyczący powoływania komisji doraźnych został wykreślony ze statutu 

przy jednej z jego zmian, ponieważ nigdy nie było precedensu powoływania takich komisji.   

 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk  

zapytał, czy oczywistym jest, że jeżeli zostanie powołana doraźna komisja, to komisja ta 

będzie mogła powołać zespół? Zgodnie ze statutem zespoły powołują komisje. Zgodnie  

z definicją zespołu, w skład zespołu mogą być powołani nie tylko radni, ale także osoby 

spoza Rady. 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

zwróciła uwagę, że doraźna komisja może także wewnętrznie podzielić się pracą, bez 

powoływania zespołów. 

 

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia komisji: 

Komisja jednogłośnie (obecnych 4 członków) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Statutu Gminy Olecko.   

 

Na tym punkt zakończono.   

 

 

Do puntu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

 

Do punktu 5 – Wolne wnioski. 

 

Członek Komisji – Janusz Żero 

zgłosił następujące wnioski: 

1) Poinformował, iż w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 14 wielokrotnie dochodziło do 

różnych incydentów, w których interweniowała policja. Sytuacje te mają miejsce 

nieustannie, dlatego też prosił o udzielenie informacji, czy podejmowane działania są 

skuteczne? Czy nie należałoby zrobić coś więcej, aby wyeliminować patologiczne 

zachowania? 

2) Prosił o zwrócenie uwagi na drzewa rosnące pod murami kamiennej półrotundy  

w parku. Drzewa są bardzo wysokie i zagrażają zabytkowym murom oraz 

bezpieczeństwu. W poprzednich latach drzewa były sukcesywnie przycinane. Obecnie 

nie było to wykonywane, a drzewa znacząco podrosły.   

 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk  

zapytał, czy będą podjęte jakiekolwiek czynności w sprawie altany, zlokalizowanej przy 

Colosseum? 

 

 

 



 3 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

wyjaśniła, iż Urząd wystąpił do Konserwatora Zabytków z prośbą o wyrażenie opinii, co 

można zrobić z tą altaną, ponieważ z ekspertyzy budowlanej wynika, że altana stwarza 

zagrożenie dla bezpieczeństwa. Konserwator nie wyraził zgody na rozbiórkę, nakazał 

odtworzenie i wyremontowanie altany pod nadzorem konserwatorskim. W tym roku  

w budżecie gminy nie ma na to środków finansowych.  

 

Członek Komisji – Leszek Olszewski 

zgłosił iż plac kamiennej półrotundy jest bardzo zarośnięty. Należałoby opryskać chwasty 

środkiem chemicznym.    

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

odpowiedziała, że zostało to wykonane. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

 

Na posiedzenie komisji zakończono.  

 

 

 

        Protokołowała          Przewodniczący Komisji 

    

     Wioletta Biszewska                          Marian Prusko  

     

    


